## United Finance Company SAOG

P.O. Box 3652, P.C. 112, Ruwi Sultanate of Oman Tel: +968 2457 7300 Fax: +968 2456 1557 www.ufcoman.com

## الشركة المتحدة للتمويل ش.م.ع.ع

ص. ب ۳۱۵۲، رمز بریدی ۱۱۲، روی سلطنة عمان هاتف: ۰۰۳۰ VO3۲ ۸۲P+ فاكس: ٧٥٥١ ٢٥٤٦ ٨٢٩+



التاريخ: 24 يوليو 2025

## Disclosure on resignation and appointment of Board members

The Board of Directors of United Finance Co SAOG would like to announce the resignations of MR. Mohammed Abdullah Al Khonji and Mr. Sultan Mohamed Abdullah Al Khonii from their positions as board members.

The Board of Directors, in its meeting held today 24 July 2025 resolved to accept the resignation of the two members from their positions as Board members. The Board would like to express its sincere appreciation to the members for their valuable contribution during their membership in the Company.

The Board of Directors, also in its meeting held on 24th July 2025, resolved to appoint the following as Board members.

- 1. Hassan Ihsan Naseeb Al Nasib 2. Faisal Ali Jaffar

This appointment is in line with the provisions of Article 201 of the Commercial Companies Law promulgated Royal by Decree 18/2019.

These appointments are subject to the Central Bank of Oman and Financial Services Authority's Approval.

The Board wishes them every success in their future endeavour.

Abdullah Salim Rashid Al Khayafi

Chairman

ا روني لرمز البريدي: ١١٢

HEAD OFFICE الرنيسي No 1/58096/5

## إفصاح حول استقالة وتعيين عضوبن بمجلس الإدارة

بموجب هذا الإفصاح يود مجلس إدارة الشركة المتحدة للتمويل ش م ع ع الإعلان عن استقالة الفاضل/ محمد بن عبدالله الخنجي والفاضل / سلطان بن محمد الخنجي من منصبيهما كعضوين في مجلس إدارة الشركة وذلك لأسباب شخصية.

وقد أصدر مجلس الإدارة ، في اجتماعه المنعقد بتاريخ 24 يوليو 2025 ، قرارا يقضى بقبول استقالة العضوين من منصبيهما كعضوين بمجلس إدارة الشركة. ويود مجلس الإدارة أن يعبر عن خالص شكره وتقديرة للعضوين على اسهاماتهما خلال فترة عضوبتهما بالشركة.

كما أصدر مجلس الإدارة خلال اجتماعه المنعقد بتاريخ 24 يوليو 2025 قرارا قضى بتعيين الآتية أسمائهم كأعضاء في مجلس الإدارة:

> 1/ حسن بن إحسان بن نصيب النصيب 2/ فيصل بن على بن جعفر

يأتى هذا التعيين التزاما بنص المادة 201 من قانون الشركات التجارية الصادر بالمرسوم السلطاني رقم 2019/18.

تخضع هذه التعيينات إلى موافقة البنك المركزي العمانى وهيئة الخدمات المالية.

يتمنى مجلس الإدارة التوفيق والسداد للجميع.

عيدالله بن سالم بن راشد الخياري

24/7/2025



